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W zwiqzku z opracowaniem dokumentacji projektowej no caty
odcinek budowy chodnika ul. Lubnej prowa strona w kierunku ul. Wiejskiej
uprzejmie proszq wykononie budowy czgici chodniko okolo g0 mb po prqwej
stronie w kierunku ul. Wiejskiej od ut. plowieckiej 44 48 do Lubnej 6a.

Jok wspominalem w moim piimie z dnia 12.05.2017 r. proiba mieszkaric\w
ul. tubnej jest bardzo zosadna i zroiona zostara no piimie panu prezydentowi,
poniewo2 na tej czqlci chodniko o kt6ry proszq nie ma wcate utwardzonego
chodniko' Dzieci uczqszczoiqcy do szkoty i mieszkaricy chodzq po ziemi-gruncie,
gdzie nie ma 2adnych plytek chodnikowych. Szczeg6lnie jest to uciq2liwe po
opadach deszczu i zimq gdzie inieg utrudnia chodzenie tq czqlciq chodniko.
Problem ten ponownie przedstowiony zostar mi podczas spotkonio w dniu
16.05.2017r Pana prezydenta z mieszkoticami osiedlo male poludnie.

Szanowny panie prezydencie sadzg, ie nie bqdzie to przeszkodq dlo
budietu miasto by zrearizowai g0 mb chodnika tym bardziei, 2e na zadania
zwiqzane z przebudowq chodnik^w zopranowane sq lrodki w tegorocznym
planie finonsowy midsta Wloclowek.

Pozostaf odcinek przebudowy chodnika ul. tubnej zgloszq do budietu
2018 roku.

Liczq na pozytywne rozpatrzenie proiby mieszkartc6w.

Z powaianiem


